
Kære Carsten Kudsk  
 
Mange tak for din henvendelse, som Annette Vilhelmsen har videresendt og bedt mig 
svare.
 
Det gælder både for mig som miljøminister og for SF’s formand, at vi gerne bakker op om 
tiltag, som på den ene eller anden måde enten forbedrer miljøet konkret eller er eksem-
pler på forretningsmodeller, der minimerer ressourceforbruget. 

Til gengæld blander vi os ikke i interne stridigheder mellem virksomheder.  
 
Derfor vil jeg også varmt opfordre til, at I og de virksomheder, I repræsenterer, bruger jeres 
energi på at invitere beslutningstagere ud at se jeres produkter eller fortæller i medierne 
om, hvorfor I mener, de er gode. Det er jeg sikker på vil vække genklang.
 
Med venlig hilsen og på vegne af
 
Ida Auken


